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1. Keskkonnaspetsialist Madis Mumm tegi ülevaate Veski 1 detailplaneeringust. 

 

2. Hummuli Agro OÜ esindaja Are Selge küsis, kas planeeringuala kõrval oleva kohaliku tee 

paneb kõva katte alla vald ning lisas, et kui sinna panna viis cm asfalti, siis rasked 

põllumajandusmasinad sõidavad selle ruttu katki. 

 

Abivallavanem Aivar Uibu vastas, et see on jah, vallatee, aga lähiajal pole omavalitsusel sellist 

võimekust, et see kõva katte alla panna. Tehakse tolmutõrjet. 

 

3. Küsimusi esitas rahandusministeeriumi Valga talituse ruumilise planeerimise peaspetsialist 

Kaire Jaanus. 

 

1) Kuhu lähevad kontorihoone krundil sadeveed? 

  

Madis Mumm vastas, et need tuleb immutada krundi enda sees muruplatsil, kuna looduslik muru 

on parim sadevete immutaja. Samuti saab suunata vett kõrvale planeeritavasse parki. 

 

2) Kaire Jaanus tõi välja, et planeeritav park on mõeldud avalikuks kasutamiseks, kuid mis saab 

siis, kui krundi omanik ehitab sinna aia ümber. Kaire Jaanus tegi ettepaneku lisada planeeringu 

seletuskirja, et pargile peab jääma avalik ligipääs. 

 

Aivar Uibu ja Madis Mumm lubasid ettepaneku planeeringulahendusse sisse viia. 

 

3) Kaire Jaanus tõi  välja, et joonis on ebaselge, kuna kontorihoone lõuna osas olev hall ala 

ulatub hoonestusalast välja. 

 

Madis Mumm vastas, et tegu on illustratiivse lahendusega ning see on kiviplats ümber 

kontorihoone. Kaire Jaanus tegi ettepaneku, et see välja ulatumine selguse mõistes ära kaotada ja  
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panna kirja, et joonisel oleks illustratiivse lahenduse asemel soovituslik. Madis Mumm ja Aivar 

Uibu lubasid, et arutavad seda planeerigu koostajaga ja viivad vajadusel muudatused sisse. 

 

 

(allkirjastatud digitaalselt)                                                               (allkirjastatud digitaalselt) 

 

Aivar Uibu                                                                                        Madis Mumm 

juhataja                                                                                             protokollija 


